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Alakuló Küldöttgyűlés 2015.05.16. 

MECS 2015.05.28. 

Biológia SzaB és Tisztségviselői ülés 2015.05.29. 

Utólagos mentorjelentkezés 2015. június 

Utólagos mentorképzés 2015.06.26. 

Mentortábor szervezésének elkezdése 2015. június 

Az események részletesebb kifejtése 

Alakuló Küldöttgyűlés 

Az Alakuló Küldöttgyűlésen az új képviselőtestület újraválasztott – ennek köszönhető, hogy 

jelenleg ezt a beszámolót olvasod… :) 

Köszönöm a bizalmat, illetve ezúton is eredményes munkát szeretnék kívánni a 

képviselőknek, illetve tisztségviselő-társaknak. 

MECS 

Habár sokan jelezték igényüket a beszélgetésre, sajnos beteljesült az a félelmem, hogy a 

vizsgaidőszak kezdetén jelentkező hajtás közbe fog szólni. Így egy viszonylag kis létszámú 

társaság jött össze. Ami külön öröm, az az, hogy több tisztségviselő is el tudott jönni, illetve 

hozzászólásaikkal színesítették a beszélgetést. Az ülésen szó volt az Alakuló Küldöttgyűlésen 

megfogalmazott kritikákról, illetve az azokat figyelembe vevő új irányvonalakról; a 

Mentorhétvége tapasztalatairól; illetve arról, hogy a mentorpóló milyen dizájnú legyen. 

Két ötlet merült fel, végül Herpai Júlia seniorkoordinátorral a vörös alapszín mellett 

döntöttünk. 

Biológia SzaB 

Az ülésen az utólagos mentorképzésről beszélgettünk, hiszen ez idén csak a biológia 

szakterületet érinti. Én úgy vélem, az ülés konstruktív volt. 

Tisztségviselői ülés 

Bár nem mindenki tudott eljönni, én nagyon hasznosnak tartottam. Zsolti az elején megkért 

minket, hogy mondjuk el, mit várunk magunktól, a HÖK-től, illetve tőle. Ezen a fonalon 

vezetve nagyon jó gondolatok születtek. Saját véleményem az, hogy ha a felfrissült 

tisztségviselői gárda jelenlegi új, vagy legalább is megújult lelkesedését fenn tudja tartani, 

akkor nagyon sok jó dolgot tudunk majd létrehozni ez alatt a ciklus alatt. 
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Utólagos mentorjelentkezés 

Az elején nagy izgalom volt, hogy egyáltalán a kellő mennyiségű jelentkezőt sikerül-e 

megszólítanunk, de végül (a jelentkezést meghosszabbítva) még többen is lettek (4 helyre 6 

jelentkező). A hirdetésben legnagyobb szerepe Anikónak, mint szakterületi koordinátornak 

volt, amiért nagyon hálás vagyok neki. 

Utólagos mentorképzés 

A hat jelentkezőből csak öten jelentek meg az előadáson, ez meglepett, de ettől függetlenül 

zökkenőmentesen zajlott. A jelentkezők egy másfél órás intenzív képzést kaptak, amelyen az 

ösztöndíj, a tanulmányi és a csapatépítési szekciókról hallottak. Az ösztöndíjas előadást 

Balogh Dániel tartotta, akinek ezért köszönettel tartozom, illetve Rád Attilának is, aki bár 

nem ért rá, felajánlotta, hogy a későbbiekben szívesen tart előadást. Az idő szorítása miatt 

végül én tartottam meg a tanulmányi szekciót is, az összes fontos dolgot kiemelve. 

Mentortábor szervezésének elkezdése 

A Mentorhétvége körül jelentkező, főleg a költségekben megjelenő kommunikációs 

problémákat igyekeztem megelőzni, így azonnal megkerestem Dukán András Ferencet. Az ő 

segítségével kezdtünk el helyszíneket keresni. Több árajánlat is befutott, a végső döntés még 

előttünk áll, de az eddigiek nagyon bíztatóak. 

A közeljövő eseményei 

Utólagos mentorképzés – kiválasztás 

A jelöltek július harmadikán, délelőtt írják meg a mentortesztet, aminek gyors kijavítása után 

egyből megtartjuk a szóbelit is, amelynek keretében kiválasztjuk a legalkalmasabb 

személyeket. A jelöltek csak a mentorkisokost kapták meg, a kérdéstárat nem, így ők lesznek 

az elsők az idei gárdából, akik így írnak tesztet. 

Mentortábor 

A szervezés legnehezebb része mindig a szálláskeresés, ez jelenleg (Dukán András Ferencnek 

köszönhetően) eléggé jól halad. A vizsgaidőszak soha nem a legjobb lehetőség feladatok 

kiosztására, ezért eddig magát a programszervezést nem kezdtük el. A héten viszont már 

felvettem Herpai Júliával a kapcsolatot, és a tábor programjainak váza kezd kialakulni. Amint 

ez megvan, a konkrét feltöltés is elkezdődhet, a többi szervező bevonásával. 

Alapvető irányvonal, hogy ne legyen túlzsúfolt, mint az eddigiekben, kevesebb, de 

tartalmasabb program legyen, így a mentoroknak lehetősége legyen pihenni, boltba menni 

stb., ez végső soron ahhoz is hozzájárulhat, hogy a késések, csúszások számát minimalizáljuk. 

Emellett elkezdtem kidolgozni a tábor minőségbiztosítási tervét is. Erről a napokban fognak 

tájékoztatást kapni a mentorok is. A lényege, hogy (az elmúlt években először) valóban 

komolyan vesszük a táborban írt ismétlő tesztet. 



Mentorkoordinátori beszámoló 

2015. 05.16 – 2015. június 27. 

Egyéb, a tisztséghez nem kötődő feladatok 

Gólyatábor főszervezőként igyekeztem minél jobban együttműködni a vezetőséggel, és úgy 

gondolom, ez sikerült is, hiszen az eddigi határidőket rendre tartani tudtuk. Természetesen ez 

nem valósulhatott volna meg társam, Kerényi Péter hozzájárulása nélkül. 

A delegáltságaimnak jelenleg még nem kellett eleget tennem, de a közeljövőben várható lesz 

egy TOB ülés a köztársasági ösztöndíj miatt. 

Rutinfeladatok, zárszó 

Bár a félév utolsó fogadóóráját nem tudtam megtartani tanulmányi okok miatt, az e-mailben 

egyeztetett személyes megkeresésekre elérhető voltam. A kommunikációs csatornákon 

mindig jó elérhetőségem volt. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Budapest 

2015.06.27. 

Török Mátyás 

mentorkoordinátor 


